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Memo
Raad

Aan: Gemeenteraad
Van: College van B&W
Portefeuillehouder: Theo de Vries
CC:
Datum: 20210622
Onderwerp: beantwoording vragen over het raadsvoorstel “Krediet kunstgrasveld en 

voorbereidingskrediet accommodatie SV Bedum”

Geachte leden van de raad,

Bij de behandeling van het raadsvoorstel in het raadsoverleg van woensdag 16 juni 2021 
zijn vragen gesteld. Het college heeft toegezegd deze vragen voorafgaand aan de 
behandeling aan de raad te beantwoorden. U ontvangt de beantwoording hierbij. 

Vraag: hoe staat het met de het risico voor de gezondheid en de circulariteit?
Antwoord: de materialen die worden gebruikt voldoen aan de nieuwste voorwaarden. Die 
garanderen dat er geen nadelen zijn voor de volksgezondheid. Dit is overigens wel 
kostenverhogend. In de begroting is daar rekening mee gehouden.
Het materiaal is circulair. Na 8 jaar kan het materiaal schoon worden gemaakt en opnieuw 
worden gebruikt.

Vraag: eerder werd gesproken over een bedrag van € 400.000,- voor een 
kunstgrasveld, nu over € 700.000,-. Hoe is dit te verklaren?
Antwoord: de stichting MFA heeft het bedrag van € 400.000,- genoemd. De onderbouwing 
daarvan kennen wij niet. Wel is duidelijk dat in dat bedrag de ledverlichting, 
beregeningsinstallatie en de dug-outs niet waren meegenomen. In het bedrag van
€ 700.000,- is dit wel het geval.

Vraag: dekken de opbrengsten van de huur de investering?
Antwoord: op dit moment is dit nog niet duidelijk. Er wordt gewerkt aan een harmonisatie 
van de tarieven van alle sportvoorzieningen. Daarin zal ook duidelijk worden in welke mate 
er sprake is van kostendekkendheid. 

Vraag: kunt u een onderbouwing geven van de €700.000,-?
Antwoord: de kosten zijn begroot aan de hand van referentieprojecten. Het bedrag is als 
volgt opgebouwd, rekening houdend met prijsstijging en standaard 10% onvoorziene 
kosten: 

 aanleg kunstgrasveld € 550.000,-
 aanbrengen ledverlichting €   60.000,-
 aanbrengen beregeningsinstallatie €   50.000,-
 aanbrengen bestrating en dug-outs €   40.000,-
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Vraag: kunt u het traject versnellen.
Antwoord: het tempo van dit traject wordt vooral bepaald door het ontwerpproces en 
vergunningenprocedures. Daar waar we kunnen versnellen zullen we dat zeker doen. 

Globaal ziet de planning er als volgt uit:
 sept 2021 programma van eisen en kostenraming gereed 
 nov 2021 kredietaanvraag (in begrotingsbehandeling 2022)
 april 2022 ontwerpfase (VO-DO-raming)
 nov 2022 vergunningen/omgevingsvergunning (na DO + raming) gereed 

  - wanneer er bezwaren komen tegen de omgevingsvergunning met   
   een RvS-procedure, schuift de planning naar verwachting met 
   minimaal een jaar op

 dec 2022 gunning 
 okt 2023 bouwfase (9 maanden) gereed 
 eind 2023 sloop en afwerking terrein 

Vraag: beschouwt u dit als een groot project en zult u daar ook naar handelen.
Antwoord: we hebben de grote projecten nog niet gedefinieerd. U ontvangt hierover nog een 
voorstel dat we met u gaan bespreken.  

Hoogachtend,

Het college van B&W, 

H.J. Bolding P.P.M. van Vilsteren
burgemeester secretaris


